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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mikor tervezi a kormány a szociális ágazatban 
dolgozók beoltását?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

19 szervezet nyílt levélben követeli a kormánytól, hogy oltsák be a szociális ágazatban dolgozókat. 
Felfoghatatlan, hogy egy olyan ágazatban, ahol a dolgozók fokozottan veszélyeztetettek, hiszen a 
munkájukból kifolyólag nap, mint nap rengeteg embert látnak el, hogyan lehetséges, ők hogy nem 
kaptak még oltást. Ezzel ugyanis nem csak az ő egészségüket teszi kockára a kormány, hanem az 
ügyfeleik és családtagjaik egészségét is. Pár kivételtől eltekintve ugyanis a szociális és 
gyermekvédelmi alapellátás, valamint a gyermekvédelmi szakellátásban dolgozók nem kaptak még 
oltást, szemben például a Honvédelmi Minisztérium összes alkalmazottjával, akik esetében az 
indokoltság erősen kérdéses és messze nem olyan nyomós, mint a szociális szféra dolgozóinál.

A fentiek fényében kérem szíves válaszát az alábbi kérdésekre:

- Miként maradhattak ki eddig az oltásból a szociális ágazat dolgozói?

- Mikor tervezi a kormány a szociális ágazatban dolgozókat beoltatni?

Várom válaszát!


